
Referat af generalforsamling i antennelauget i Vestre Kirkevej området 
 
Dato: Onsdag den 26. april 2023 kl. 19:15 
Sted: Kirsebærhaven 14, Roskilde 
Tilstede var 7 medlemmer ud af 21. 
 
Dagsorden ifølge foreningens vedtægter 
 
a.       Valg af dirigent 
b.       Beretning om laugets virksomhed i det forløbne år 
c. Aflæggelse af årsregnskab 
d. Indkomne forslag 

1) Ønsker/forslag skal fremsendes skriftligt på papir eller på mail til bestyrelsen senest 8 
dage før generalforsamlingen.  

 2) Orientering fra bestyrelsen 
e.       Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af årsbidrag for medlemmerne 

(Årsbidragets størrelse afhænger af, hvad der bliver besluttet under pkt. d) 
f.        Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant 

(På valg er Kasserer Thomas Baunsgaard, bestyrelsesmedlem Jørgen Thomsen og 
suppleant Hans-Jørgen Skovgaard) 

g.       Valg af revisor  
 (På valg er Kai Herold) 
h.       Eventuelt 
 
Ad. a 
Formanden bød velkommen og foreslog valg af Jørgen Thomsen som dirigent 
Jørgen Thomsen blev valgt. 
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt i henhold til vedtægterne og 
dermed beslutningsdygtig. Det blev godkendt af forsamlingen.  
Ad. b 
Beretningen blev fremlagt af formanden Hans Jørgen Brandt.  
Beretningen blev godkendt. (Beretningen kan ses på hjemmesiden) 
 
Ad. c  
Kassereren Thomas Baunsgaard gennemgik regnskabet, og det blev godkendt. Dette kan 
ligeledes ses på hjemmesiden. 
  
Ad. d  

1) Ingen forslag eller ønsker om ændringer var indkommet. 
 

2) Orientering fra bestyrelsen.  
Det længe ventede fibernet blev omtalt og status herpå. Jørgen blev bedt om at lave en 
side på laugets hjemmeside med spørgsmål og svar. Den er findes nu på 
https://antennelauget-vk.dk/fibernet.html  

 
Ad. e 
Budgettet blev fremlagt af kassereren. Nyt kontingent for 2023 blev fastsat til kr. 4.600 pr. 
medlem. Beløbet er steget, idet de fleste leverandører har valgt at forhøje priserne, særlig tv3 og 
tv3+. Stigningen er lidt større, da vi sidste år valgte, at give et tilskud fra foreningens 
egenkapital. Det gør vi ikke i 2023. Vi forventer dog stadig et mindre underskud. 
 
 
Ad. f 
Genvalg af bestyrelse og suppleant. 
 
Ad. g 
Genvalg af revisor. 



 
Ad. h (Eventuelt) 
Fremtiden for lauget blev diskuteret. Det blev fastslået, at det fortsætter uændret, så længe det 
er økonomisk muligt. https://antennelauget-vk.dk/fibernet.html 
 
Formanden takkede dirigenten og sluttede generalforsamlingen kl. 20:15 


